
 

 
 
 

Suomen Keilailuliitto ry    Pöytäkirja 7/2022 
Liittohallitus 
 
 
Aika: 25.8.2022 klo 13.30 
 
Paikka: Talin keilahallin kabinetti / etätyökalu Teamsin kautta 
 
Läsnä: Olli Hossi   puheenjohtaja 
 Jari-Pekka Laiho etänä, varapuheenjohtaja 
  Jari Ratia 
 Hannele Impola etänä 
 Jorma Laatikainen 
 Jani Koivukangas etänä 
 Arto Hyvönen etänä 
  Janne Kolhonen  etänä 
  Ossi Kauppi  etänä §6 eteenpäin 
 Tuija Hiltunen etänä, valtuuston puheenjohtaja 

 Sami Järvilä  toiminnanjohtaja/sihteeri  
 Jarmo Ahokas päävalmentaja§4 
 Simo Uosukainen §8 
  
  

Poissa: Tuomas Sorsa sekä varajäsen 
                
  
1. Kokouksen avaus 

 
Puheenjohtaja Olli Hossi avasi kokouksen ja toivotti hallituksen jäsenet tervetulleiksi 
hallitutuksen kokoukseen paikanpäälle ja etäyhteyksin. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  
 

3. Esityslistan hyväksyminen 
 

Etukäteen lähetetty esityslista hyväksyttiin.  
 

4.  Maajoukkueasiat 
 
- Osallistuminen henkilökohtaiseen ja joukkue-World cupiin, Brisbane Australia 11.-
23.11.2022   



 

Ennen päätöstä osallistumista oli punnittu hallituksessa huolella osallistumisen puolesta ja 
myös vastaan. Tietoja kisoista kysyttiin myös Euroopan liiton johdolta, josta kerrottiin, että 
kyse ei ole maailmanmestaruuskisoista vaan kisat muistuttavat aiemmin jo 1990-luvulla 
keilattua World Team Cupia, mutta ilman esikarsintoja. 

Hallituksen päätös oli yksimielinen osallistumista vastaan. Merkittävimpiä perusteluita tä-
hän päätökseen olivat taloudelliset syyt ja IBF:n (International Bowling Federation) toimin-
nan epäselvä tilanne ja sen aiheuttamat riskit osallistumisen suhteen. IBF:n ylimääräinen 
maailmankongressi pidetään 30.9.2022, jossa agendalla on muun muassa päätös IBF:n 
tulevaisuudesta. Matkan kustannukset tarkkojen laskelmien mukaan (Liite1) myös ylittäisi-
vät budjetoidun 35 000 euron vähintään tuplasti ja hyvin todennäköisesti vielä enemmän-
kin. Päätöshetkellä tiedossa oli, että moni maa ei tule myöskään lähettämään joukkuetta 
World Cupiin. Päätös koskee myös parakeilailun World cupiaKilpailun järjestäjämaata ei 
ollut tiedossa vielä budjetin tekohetkellä syksyllä 2021. 
- nuorten MM-kilpailut 21.-29.6. Helsingborg Ruotsi, loppuraportti 
Päävalmentaja Jarmo Ahokas kertoi hallitukselle MM-kilpailuista. Kaikki sujui järjestäjien 
puolelta hyvin. Suomen pääsy mitaleille oli parikin kertaa todella lähellä ja jäi pienestä 
kiinni.  
- senioreiden 27.1.-5.2.2023 EM-kisojen valintaprosessi ja joukkueenjohtajan valinta 
Reija Lundén valittiin pelaavaksi joukkueenjohtajaksi, joka valitsee joukkueen harkinnalla 
syyskuun loppuun mennessä. 

 
5.  Edellisten kokousten pöytäkirjat ja tehtävälista 

 
      Käsiteltiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja, käytiin myös tehtävälista läpi. 

-   5/2022, kokous pidetty 4.5.2022 (Liite2) 
          -   6/2022, kokous pidetty 28.6.2022 (Liite3) 

 
6.  Toiminnan- ja puheenjohtajan katsaus 
 
- kilpakeilailun aktiivisuus, jäsentilanne ja strategiset mittarit 
Puheenjohtaja Hossi kertoi tilannekatsauksen. SKL:n jäsenmäärä kaudenvaihteessa 
30.6.2022 oli 8379 keilaajaa, joissa on 680 uutta keilaajaa. Päätavoitteemme kaudelle 
2021-22 eli 600 uutta jäsentä saavutettiin siis hienosti. Paikallisliittojen jäsenpäivitysten 
alettua taas 1.7.22 jäsenmäärä on oletetusti taas laskenut, onneksi kuitenkin hiukan hi-
taammin kuin 2021. Jäsenmäärä rekisterissä 23.8.22 oli 7960 mikä on 419 vähemmän 
kuin 30.6.22. Edellisenä kesänä vastaavan ajan lasku oli 519. Paikallisliitot saavat vietyä 
päivityksensä loppuun 1.10.22 mennessä, jolloin tiedämme, paljonko jäsenmäärä laski 
kesällä kokonaisuudessaan. 
- Kaikki keilaa -strategian seuranta 
Seuranta käydään läpi 2.-3.9. hallituksen strategian teon aikana. 
- markkinointi  
Toiminnanjohtaja kertoi tilanteesta.Tik Tokiin ja sen kautta muihinkin markkinointikanaviin 
on nyt valmistunut kymmenen eri sisältöistä videota. Näitä videoita markkinoidaan nyt 
syyskaudella myös liiton facebookissa ja instagramissa.  
YouTubessa pyörii ns. video lajia etsivälle, keilailu vaihtoehtolajina. Kännykkäsovellusta 
tehdään keilailuun pilottina Talin ja Ruusulan keilahalleille yhdessä Haaga-Helian opiskeli-
joiden kanssa.  
 



 

7.  Kansainväliset asiat 
   
- IBF:n tilanne, ylimääräinen kongressi 30.9.2022 
Tilanne on edelleen hyvin sekava. Jäsenliittojen aloitteesta pidetään ylimääräinen kong-
ressi 30.9.2022. Kongressin esityslistalla on muun muassa päätös IBF:n tulevaisuudesta. 
- miesten EM-kilpailut 1.-11.6.2022 järjestelyt, loppuraportti 
Toiminnanjohtaja kertoi Helsingissä Talissa pidetyistä EM-kilpailuista. Kisat saivat järjes-
telyistä todella monelta maalta kiitosta. Kaikki meni suunnitellusti läpi. Kilpailujen taloudel-
linen tulos oli n. 22 000 euroa alijäämäinen. Vuoden 2022 budjetissa EM-kilpailujen alijää-
mäksi oli ennakoitu 15 000 euroa. Miinus johtui pääasiassa koronan ja Ukrainan sodan 
aiheuttamasta osallistujamaiden perumisista. Elokuun 2020 kilpailuihin 31 maata oli il-
moittautunut mukaan ja nyt kesäkuussa 2022 osallistujia oli 25. EM-kisojen tulostappion 
johdosta tullaan hakemaan valtiolta koronatappiotukea.   
Urheilullinen menestys ja näkyvyys EM-kotikisoista oli hyvä. Suomi voitti kilpailuista yh-
teensä kahdeksan mitalia. 
- naisten EM-kilpailut 11.-20.8.2022, loppuraportti 
Toiminnanjohtaja kertoi hallitukselle naisten EM-kilpailuista. Järjestelyt näissäkin kilpai-
luissa hoidettiin erinomaisesti. Mitään yllätyksiä ei reissulla juurikaan tullut. Suomi saalisti 
kisoista kolme mitalia. 
- arvokilpailujen haut 2024-25 (Liite4) 
Hallitus päätti, että SKL ei tule hakemaan arvokilpailuja vuosille 2024-25. Näitä tullaan tar-
joamaan järjestettäväksi isoimmille keilahalleille Suomessa. 
 
8.  Valiokuntaraportit ja sääntömuutokset 
 
- veteraanivaliokunnalle uusi puheenjohtaja Mikko Isakow 
Veteraanivaliokunnalle on valittu uusi puheenjohtaja Mikko Isakow Kouvolasta. Valiokun-
nan pitkäaikainen puheenjohtaja Pekka Vuorio jättäytyi kesällä pois tehtävästään.  
- naisvaliokunnan pöytäkirja 23.5.2022 (Liite5) 
Käytiin läpi ja hyväksyttiin. 
- parakeilailun valiokunnan pöytäkirja 23.5.2022 (Liite6) 
Käytiin läpi ja hyväksyttiin. 
- nuoriso- ja koulutusvaliokunnan pöytäkirja 31.5.2022 (Liite7) 
Käytiin läpi ja hyväksyttiin. 
Nuoriso- ja koulutusvaliokunnan jäsen Simo Uosukainen esitti hallitukselle valiokunnan 
ehdotuksen uusista aluevalmentajista (Liite8). Aluevalmentajat vastaavat omilla vastuu-
alueillaan valmennustoiminnan järjestämisestä valitulle aluevalmennusryhmälle. Ryhmät 
koostuvat nuorista ja junioreista, jotka ovat toistaiseksi SKL:n organisoiman valmennustoi-
minnan ulkopuolella ja ovat innokkaita panostamaan lajiin. Lisäksi aluevalmentajat toimi-
vat linkkinä alueille ja pyrkivät luomaan yhteisöllisempää sekä toimivampaa valmennusjär-
jestelmää. 
Uosukainen esitteli hallitukselle myös sähköisen jäsenrekisteröinnin tilanteen, jota teh-
dään parasta aikaa. Jäsenliittoihin ollaan kesän aikana oltu yhteydessä ja kartoitettu seu-
roja, jotka ovat valmiita ottamaan vastaan ensilisenssin kautta sähköisesti rekisteröityviä 
keilaajia. Tavoite on, että jokaisesta jäsenliitosta löytyisi vähintään yksi seura, johon uusi 
keilaaja voisi liittyä. Rekisteröinti ja siihen liittyvä Aloita-keilailu portaali julkaistaan syksyn 
aikana.  
- toimintasääntömuutosehdotukset (Liite9) 
Toiminnanjohtaja esitteli hallitukselle toimintasääntöihin tulevat lisäykset ja päivitykset. 



 

Hallitus hyväksyi ne. Säännöt laitetaan jäsenliitoille kommenttikierrokselle ja valmis esitys 
lähtee liittokokouksen hyväksyttäväksi. 
 
9. Valtuuston kevätkokouskuulumiset 
 
Valtuuston puheenjohtaja kertoi hallitukselle 21.5. pidetyn kevätkokouksen kulusta ja pää-
töksistä. Päätettävinä asioina olivat muun muassa tilinpäätös 2021 vuodelta sekä toimin-
tasuunnitelma kaudelle 2022-2023, jotka molemmat hyväksyttiin yksimielisesti. 
Läsnä olivat puheenjohtaja, 12 varsinaista jäsentä, yksi varajäsen sekä naiskeilailun 
edustaja. Lisäksi paikalla olivat SKL:n kunniapuheenjohtaja Harri Järvinen, SKL:n liittohal-
lituksen puheenjohtaja Olli Hossi ja toiminnanjohtaja Sami Järvilä. 
 
 
 
10. Ansiomerkkihakemukset 
 
 - Porin Keilailuliitto Ry (Liite10) 
Hyväksyttiin. 
 
11. Saapuneet kirjeet 
 
- Kalottiurheilun avustushakemus (Liite11) 
Hallitus päätti myöntää tukea 1000 euroa. 
 
12. Muut asia 
 
- Kouvolan ja Kuusankosken liittojen yhdistyminen 
Liitot pitivät yhteisen kokouksen 21.6., jonka päätöksenä yhdistyvän liiton nimi on Kouvo-
lan Seudun Keilailuliitto ry. 
    
 13. Seuraavat kokoukset ja kokouksen päättäminen 
 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.40. 
 

Tulevat kokoukset; 
 
- 2.-3.9 hallitus, strategian tekeminen 
- 22.9. hallitus 

- 29.10. liittokokous 
- 19.11. valtuusto 

 
   

 
Vakuudeksi: 

 
 

 
 
           Olli Hossi Sami Järvilä 
           Puheenjohtaja Sihteeri 


